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Kjære leser og forhåpentligvis også medlem :)

«Søyaland» og resten av omlandet er i ferd med å 
ikle seg vinterdrakten og de siste kampene er spilt på 
Søyabanen og nye trimbøker er kommet på plass på 
trimpostene våre. Men enda er det for tidlig å ta på seg 
turskiene og gå i Strengenløypene, men det blir!

Korona satte også sitt preg på inneværende år, og 
hvem vet hvordan det blir i 2022. Men en av mange 
fordeler med å bo der vi bor er at det er muligheter for 
aktiviteter også når det er krevende tider med  
smittsomme virus.  
 
Når det er sagt så har vi i alle fall fra høsten fått  
gjennomført det meste av det som i en normalsituasjon 
er vanlig å gjennomføre. Bl.a. ble det arrangert Søya-
Cup i slutten av august til 20 i stil også denne gangen! 
Litt ekstra inndelinger mv grunnet koronaen var det, 
men arrangementsstaben gjorde en strålende jobb og 
det var bare blide fjes å se – godt jobbet!

Annleggssjef Ansnes fikk i 2021 satt i verk 2 nye GPS 
styrte robotklippere som så langt ser ut til å gjøre seg 
fortjent til strømmen sin. Banen har sjelden sett bedre 
ut og de tar unna nærmere et tresifret antall dugnad-
stimer. Og dette er ofte litt tamme dugnadstimer med 
begrenset sosialisering så klipperobotene var absolutt 
ei fornuftig investering!

Det er også etablert en egen «brønn» og neste år så 
vil vi jobbe videre med å finne ut hvordan vi på en god 
måte kan bruke vannet i brønnen til å sikre at Søya-
banen holder seg fuktig også i ukene der vi trenger  
faktor 30 i solen og gressbanen trenger noe ekstra  
fuktighet for å ikke tørke ut :)

Om det var noen som hadde solstikk skal jeg ikke 
mene så mye om, men at det til gangs ble stablet på 
beina et sterkt herrelag i 6 divisjon ville gitt stor odds 
før 2021 startet. Men det ble det altså. Brødrene 
Kvendset med noen til var primus motorer og i tillegg til 
egenaktivitet for litt voksne herrer så har laget og lagets 
kamper medført enda mer bruk av banen (som er bra 
på alle måter), og det har vært mye publikum, og laget 
har gjort det akkurat så bra som det var lov å håpe. Nr 
2 i serien, men med seier i siste kamp mot serievin-

neren og slipper 
opprykk :) PS! Det 
er også artig å se at 
etableringen av laget 
også har medført at 
også litt mindre vok-
sne menn også har 
blitt med slik at laget 
består av både yngre 
og noko eldre herrer, 
artig er det i alle fall.

Tråkkemaskinga-
rasje jobbes det 
med å få bygd. 
Dette er et prosjekt 
i forlengelsen av 
løypenettet og vår 
nyinnkjøpte tråkke-
maskin. Her er det 

en egen arbeidsgruppe 
som jobber frem  
prosjektet og nå rett før 
telen har slått rot har det 
vært iherdig jobbing for å 
få på plass grunnarbeidet. 
På bildet ser vi æres-
medlem Harald Røen 
som tar et av mange tak 
for å få dette til. Bra job-
bet alle som er involvert. 
For at et slik prosjekt skal 
kunne realiseres på an-
nenmannsgrunn må vi ha 
positive grunneiere. Og 
det er svært enkelt å si 
at her har det vært bare 
positiv vilje fra grunneier 
Veronica T Aasgård og 
hennes mann Ronny, tusen takk og tror resultatet blir 
bra for begge parter. Her er det på sin plass å  
fremheve også samarbeidet med bygglinjen på  
Surnadal vg skole. Kommer nok mange bilder på 
sosiale medier utover våren om fremdriften tenker jeg...

Dere vil ellers se og lese gruppene sine rapporter len-
gre bak i posten og jeg vil takke alle som på en eller 
annen måte bidrar til at vi klarer å holde et høyt og  
relevant aktivitetsnivå i «Søyaland» for både store og 
små.

Sponsorene våre har stått med oss last og brast før, 
under og nå «etter» Covid 19 perioden, det er vi svært 
takknemlige for, så tusen takk til; Sparebank 1 Nord-
møre, Intersport Olaf Moens eftf, Gjensidige Surnadal, 
Svorka, Talgø MøreRoyal, Amfi/ Olav Thon Gruppen, 
Takstmann Øyås, og alle andre bedrifter som på  
forskjellige måter støtter vårt arbeid.

Medlemmer er vi i idrettslaget avhengige av, både  
aktive og «passive». Og vi ønsker selvsagt flest mulig 
aktive medlemmer. Men stort sett så kommer vi ned på 
føttene når det gjelder å få foreldre og andre til å stille 
som trenere, løypemannskap, lagledere og til verv i de 
ulike gruppene. Men vi skulle gjerne hatt enda flere av 
de som bor i Søyaland som medlemmer. Vårt  
hedermedlem Knut Haugen har laget en egen artikkel 
om dette et annet sted i posten så les det og meld deg 
inn om du ikke allerede er medlem :)  
 
Undertegnede tok i forbindelse med etableringen av ny 
lokalbank, Sparebank 1 Nordmøre og derav nye drak-
ter og overtrekks jakker sjansen på en sjefsavgjørelse. 
Det ble kjøpt inn 4 «special made for . .» jakker til våre 
4 enestående Æresmedlemmer. Marit Haugen, Magne 
Hansen, Lars K Moøy og Harald Røen. Håper og tror 
de har fått jakkene utlevert når de leser og ser bildet av 
jakkene nå.

Om du ser ut stuevinduet når du leser dette så 
håper jeg det snør, og da er det båre å si – «ser deg 
på Vang» 

Med vennlig hilsen

Lars Inge Kvande

Helsing frå leiaren

Økonomiutvalet har som tidlegare år jobba  
ufortrødent med å skaffe inntekter til IL Søya. Dette 
har vanlegvis vore dopapirsal og basaren i Søya. 

Den store dopapirdugnaden er godt innarbeida blant 
familiar med born som speler fotball.Så når  
fotballsesongen starta oppatt i vår fekk alle familiar 
tildelt sin kvote basert på antall aktive born. Anten 
beheld familiane dopapirsekkane sjølv eller sel dei 
vidare til slekt og vener. Det var også gledeleg at 
fleire enn fotballaktive kjøpte seg ein sekk eller to dei 
kveldane vi hadde utlevering. 

Alle Søyapatriotar må gjerne ta kontakt med oss i 
økonomiutvalet for kjøp, vi har fleire sekker på lager 
i klubbhuset, det er eit flott bidrag til eit godt formål. 
Nytt av året er at vi også tilbyr sekker med tørkepapir. 
Prisen er 350 kr pr. sekk. Papiret er også i år levert av 

Hals inni Todalen med utmerka service.       

På grunn av coronarestriksjonar er vi nødt til å avlyse 
basar i år ogs.

Håper alle tek turen både for det sosiale, men også 
for å støtte laget. Vi er klare for basarsøg igjen :)

Vi ønsker med dette å oppmode alle Søyavener om 
å betale medlemskontingenten også til neste år. Det 
er ikkje berre familiar med aktive born som kan vere 
medlemmer i IL Søya. Vi ønsker å få med oss alle i 
Søyaland slik at vi kan oppretthalde all den gode  
aktiviteten som skjer i idrettslaget.  

Helsing frå Økonomiutvalet 
Tommy, Kristin, Karin

Rapport frå  Økonomiutvalet 2021

Utsikt frå Strenja
Eg satt ein dag oppi Strenja og beskua vårt vakre land,
ja da såg eg nedpå Kvenja dem streva så godt dem kan.
Der såg e på blanke fjorda jekk ferjå frå land til land,
ei hindring for alle bila men velstand for ein Kvenja-mann.
For dem som går på dørkja dem trivest og har det bra,
berre synd at skipper’n han kjem frå Todala. 

Ja her ved Stangvikfjorden finn du bosatt møy og mann,
her har dem bank og kaffe og ein solid handelesstand.
Dem driv med havn og olje, dem driv med korn og sau,
den da’n sa karran sveil’hel e vi alle ander dau.
Men det må bli rot i ponja når det drivast skal så stort,
for alle nedpå Kvenja går rundt med Taxi-kort.
Og rondt kring alle stuå står radion parat,
men frå hovedstasjon høres hund og undulat. 

Eg skjer det oppi bøgda dem planlegg bolighus,
og problema er mange med fjøs og skulehus.
Til Oslo dem dreg og Molde når’n Grimsmo er tver og grisk.
å’n stakkers arme Gustav mot nabo er allergisk.
Så han Sverre og all dem ander som trudd at saka
dem lyt nok ta te takke med telt hell Skjorarei.
 

Langt innpå Søysettrøå lever folk eit slaraffenliv,
her legg dem frå seg børå når dem rondt kring elva driv.
Hit vil dem attatt komma, her trivest all som best,
med fesk og dans på låvå og ein ridetur på hest.
Men sjå på fotballbanå står mang ein patriot,
og venta første målet som heimlaget får gjort.
Og der sett ho Oddbjørg å ho Jeijja, 
og dem skrik så godt dem kan,
når dem stemmer i “Heia Søya” tendes gløsen på alle mann. 

Du har vel hørt om søya som fevnar så stort eit land,
frå Stangvik og Ålvundfjora å alt innåt Nordvikstrand.
Her finn du Trast og Fjording og folk med ville stønn,
og nedmed Søya-elva der gikk ein Trysil-bjønn.
Han var slett ingen slagbjønn for han slapp å svelt i hel,
han fann sin eiga føde av rognbær, trast og svell.
På Kvenna og uti Reppa i årån rinn Todalsblod,
så no har vi fått svar kaffer Søya er så god.
Ja mangt kan skje på Kvenja ein dag når gaukjen gol,
og eg går bort frå strenja i ei kveldrau sommar sol.

Av Jon Lunde

Genser og jakker kan sees og skaffes på Intersport. Pris sort jakke: Junior kr. 389,- / senior 
kr. 449,-. Klubbgenser: Junior kr. 499,- / senior kr. 599,-.Rød klubbjakke: Junior kr. 639,-  
/ senior kr. 739,-. PS! I tillegg kommer 20% rabatt for våre medlemmer!

Luer kan kjøpes i skihuset
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ÅRSMELDING FOTBALLGRUPPA 2021
Styret i fotballgruppa 
Styret i fotballgruppa har i år bestått av: 
Solveig kvande 
Ivar Vikan 
Jens Nervik 
Håkon Vang Aas 

Sportslig aktivitet 
Det har vore mykje liv og fotballglede på søyabanen i 
år. Det er generelt eit bra oppmøte på trening, og det 
tydar på at ungane tykkjer det er kjekt å vere på  
fotballtrening.

Søya har i 2021 stilt med følgende lag i seriespel:

Knøtt 6/7: Søya 
G/J 8: Søya 
G9: Søya/Todalen 
J10: Søya/Todalen 
G12: Kvass/Ulvungen/Søya/Todalen 
J13: Surnadal/Søya 
D3: Surnadal/Søya/Todalen 
A-lag herrer

Etter eit år med pandemi, og mangel på  
cupdeltakning, var det kjekt å kunne reise på cup att. 
I tillegg til søyacupen, har Søya har i år stilt lag på 
rindalscup, BB cup og Todals cup. G12 har også stilt 
på Hydrocup og Sodvin cup.  

Søyacupen 
I år vart søyacupen arrangert for 20. gong. Etter eit års 
pause var det godt å kunne gjennomføre cupen att. 
Søyacupen er ei viktig hending, både for ungane og 
grenda som heilheit. Det var i lang tid knytt  
usikkerheit til om cupen kunne arrangerast i heiletatt, 
men heldigvis lot det seg gjere å arrangere med dei 
smittevernreglane som var gjeldane på tidspunktet.  
Arrangementet blei ein kjempesuksess, med fint ver 
og 58 påmeldte lag. Antal lag var noko mindre enn 
tidlegare år, grunna smittevernshensyn, men  
arrangementet gikk knirkefritt, og smittevernet blei 
godt ivaretatt. Vi gler oss til å arrangere cup att til 
neste år, da forhåpentleg vis med enda fleire  
deltakarar.

Anlegg 
Det har skjedd mykje bra på anleggsfronten i år. Den 

største hendinga skjedde 5 mars. Da blei søy 
abanen eit av dei første anlegga i landet til å ta i bruk 
satelittstyrte robotkløpparar. Desse brukar ikkje kabel, 
men står i trådløs kontakt med ein basestasjon som 
har kontakt med satelittane gjennom ei antenne.  
Robotkløpparane vil gi ei særs fin grasmatte, samt at 
dei vil frigjere mange dugnadstimar, som vi kan bruke 
på are ting. 

Det er også arbeidt med å etablere ny grasbane for 
knøttespel, samt at det er utført mykje jobb med å 
 lage ein større og betre parkeringsplass. Ideen om eit 
vatningsanlegg for grasbanen er også nært  
foreståande, så det er all grunn til å tru at anlegget vårt 
vil få fleire oppgraderingar i framtida. 

Det er også på sin plass å belyse den gode innsatsen 
kristian Ansnes gjer som banekoordinator, da han legg 
ned utallige dugnadstimar for at vi i søyaland skal ha 
eit best mogleg anlegg. 
 
A-lag 
For første gong på 6 år har det vorte spela A-lagsfot-
ball på Søyabanen igjen. At Søya har stilt A-lag i år, 
har vore stor stas for både små og store  
fotballentusiastar i området. (Sjå eigen sak om A-laget)

Sponsorer 
Vi ønsker i år igjenn å rette ein stor takk til alle våre 
sponsorar for eit godt sammarbeid i 2021. desse  
sponsorane er:

Sparebank1 Nordmøre 
Olav Thon Gruppen 
Intersport 
Gjensidige 
Talgø 
Takstmann Øyås AS 
Svorka 

Takk 
Takk også til alle som har lagt ned innsats og  
dugnadstimar og vore med på å gjort fotballåret 2021 
til eit supert år. Det er mange, både foreldre og are, 
som legg ned mykje innsats i kjøring, kiosksalg, ve-
dlikehold og planlegging, som er med på at vi kan 
skape gode fotballminner for ungane i grenda. 

SURNADAL - HEIM  - TINGVOLL
Telefon 46 78 00 00

gjensidige.no/sht

Velkommen innom på våre kontor i Tingvollsenteret,  Halsanaustan, 
ALTI Surnadal og Kyrksæterøra

Halsa IL

Surnadal IL 
Dykkerklubb

Surnadal  
NTN Taekwon-Do

SVORKA.NO    TLF: 97 91 22 22

STOLT SPONSOR
AV LOKAL IDRETT & KULTUR
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Rapport fra
knøttelaget 2021
I år har knøttelaget bestått av 2014 og 2015-kullet, i alt 
15stk.

Første trening var mandag den 19.april, stort oppmøte 
med ivrige, spente knøtter. Utover sesongen har det 
vært veldig godt oppmøte. Både på trening og cup. Det 
virker som om ungene har kosa seg med fotball denne 
sesongen. 

Årets knøttelag har bestått av: 
2014: Anne Margrethe Søyseth, Marie Nes, Tilde Berg 
Kvendset, Vilje Sæterbø Moen, Arvid Sæterbø Moen, 
Sondre Nervik Grønnes, Henrik Moen Rodal, Edvard 
Halle.

2015: Anniken Andreassen Moe, Ingrid Vikan, Oda 
Fiske Thunestveit, John Ola Åsbø, Emil Melkild, Ine 
Johnsen Norli, Andrea Sande Skei.

Det har vært tre trenere for årets knøtter: 

Torgeir Kvendset, Helge Rodal og Linnea Bævre har 
gitt barna en god og trygg start på fotballkarrieren. 

I år har vi deltatt på følgende cuper: 
BB-cup den 6.juni 
Todalsdag den 26.juni 
Søyacup den 29.aug 
Rindalscup den 5.sept

Som sesongavslutning for knøttene kjøpte vi inn  
Napolipizza og saft som de kosa seg med i  
klubbhuset. Det ble også spilt en morsom kamp  
mellom foreldre og barn som var veldig stor stas. 

Takk til spillere, trenere og foreldre for en kjempemor-
som sesong, der det ble skapt mange gode  
fotballminner.

Nordvik, 20.oktober 2021 
Nina Vikan, Lagleder

Fra Rindalscup: Tilde Berg Kvendset, Henrik Moen 
Rodal, Marie Nes, Edvard Halle.

Med nye fine drakter.
Øverst fra venstre Ine Norli Johnsen, Andrea Sande 
Skei, Oda Fiske Thunestveit
Nederst fra venstre: Emil Melkild, John Ola Åsbø, 
Ingrid Vikan

7-åringene på Søyacup. Fra venstre Henrik Moen Ro-
dal, Sondre Nervik Grønnes, Arvid Moen, Edvard Halle, 
Vilje Moen, Marie Nes, Anne Margrethe Søyseth.

6-åringene har fått fine premier på Søyacup.
Fra venstre: Ingrid Vikan, Andrea Sande Skei, 
Emil Melkild, John Ola Åsbø, Anniken Andreassen Moe, 
Oda Fiske Thunestveit, Ine Johnsen Norli.
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Rapport  J/G-8 år

I år har G/J8 bestått av barn født i 2013:

Mali Grønnes, Emmely Thunestveit, Pippi Gjeldnes, 
Arne Rodal, Linus V. Glærum, Adrian Vikan, Olav 
Kvande, Per Anders Hønsvik  

Martinus Grønnes og Lillian Væge Glærum har vært 
trenere.

Det har vært en dedikert gjeng, som har gleda seg til 
mange treninger, og har vist stor fremgang på både 
treningene og kamper. I år var det første gang at disse 
spillerne fikk spille seriespill, der vi har spilt 5er fotball, 
så i år har spillerne fått prøvd seg i forskjellige  
posisjoner på banen, keeper, forsvar og spiss, samt en 
intern variant vi har valgt å kalle “over alt”. 

I serien har vi møtt Surnadal (3 lag), Sunndal, Tingvoll 
og Kvass Ulvungen.

Vi har også deltatt på Todalsdag, Rindals-cup,  
Søya-cup og BB-cup.

For å ha fått til å stille lag ved både serie- og  
cupkamper, har vi måtte låne både over- og  
underårige spillere. Takk til disse spillerne. 

4 oktober ble årets siste trening gjennomført, med en 
vri på den tradisjonelle Søya-avslutninga, trenings-
kamp mellom barna og mødrene, og selvsagt  
Napolipizza til slutt. 

Takk til spillere, trenere og foreldre for en fin sesong 
med mange gode fotballminner.

Kvanne, 31.10.2021

Lillian Væge Glærum, Lagleder 
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Ditt drømmehjem?

Kunne du tenkt deg et friere og enklere 
liv i moderne leiligheter av høy standard, 
uten vedlikehold som tar opp store deler 
av fritiden din?  Snart kommer det 
unike leiligheter med fantastisk utsikt og 
beliggenhet for salg – rett ved sjøkanten i 
idylliske Stangvik.

Stangvik Boligutvikling ønsker 
førstegangsetablerere, eldre, men også 
barnefamilier som ønsker en enklere 

bosituasjon, fritidsboligkjøpere og andre 
velkomne til idylliske Stangvik. Vi tilbyr 
2-roms, 3-roms og 4-roms leiligheter med 
moderne løsninger og høy standard. 
Leilighetene selges til faste priser, altså 
uten budrunder. 

Stangvik er et aktivt og levende lokal- 
samfunn, bestående av engasjerte 
fastboende og fritidsboligeiere. Her bor 
du med umiddelbar nærhet til naturen 

og fritidsaktiviteter i et trygt og godt 
lokalmiljø. 

I dagpendleavstand finner du regionens 
mest framoverlente og aktive næringsliv, 
med stor tro på fremtiden. 

Høres dette fristende ut?
For mer informasjon, ta kontakt med 
styreleder i Stangvik Boligutvikling:
Bjørn Kristian Brøske på tlf. 900 15 875.
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Bak frå venstre: Lillian Væge Glærum (trenar), 
Emmely Fiske Thunestveit, Olav Kvande, Arne 
Moen Rodal og Martinus Grønnes (trenar).

2.rekke: Mali Grønnes, Linus Væge Glærum,  
Adrian Vikan og Pippi Gjeldnes.

Liggende foran: Per Anders Hønsvik

På cup. Frå venstre: Adrian Vikan,  
Emmely Fiske Thunestveit, Mali Grønnes,  
Pippi Gjeldnes,  Per Anders Hønsvik,  
Olav Kvande, Arne Moen Rodal og  
Linus Væge Glærum.



12 13

Årsrapport J13 Surnadal/Søya 2021
For første gang i historien har det i år vært  
samarbeids-/skråstreklag mellom Surnadal og Søya 
i barne- og ungdomsfotballen for jentene (damelaget 
har som kjent hatt det i mange år).  
 
Dette var ett samarbeid som var helt nødvendig for 
oss i Søya da vi ikke lenger klarte å stille lag sammen 
med Todalen og Kvass/Ulvungen som vi har  
samarbeidet med de siste årene for dette laget, dette 
pga for få spillere. 
 
Vi startet opp med treninger i Surnadal Idrettshall rett 
etter vinterferien, før vi etter hvert flyttet utendørs når 
forholdene tilsa det. I store deler av sesongen har vi 
trent 3 ganger pr uke med eventyrlig godt oppmøte. 
Dvs. stort sett 15-19 jenter på trening hver gang. I 
sommersesongen har vi trent en av gangene pr uke 
på Søyabanen, i tillegg til at en av hjemmekampene 
ble spilt der. 
 
Vi hadde planer om både Hydro Cup og Norwaycup, 
men begge ble avlyst pga koronaen, så det har ikke 
blitt noen cuper på oss i år, men i stedet har vi fått 
mange seriekamper med til dels lange reiser som har 
gjort at mange kamper har gått på helg. Slik sett har 
det vært greit nok at ikke cuphelger har kommet i  
tillegg. 
 
I J13 9er var det i år påmeldt 10 lag i kretsen der 
det først ble spilt enkel serie, 9 kamper, for deretter 
å spille sluttspill der de 5 første lagene spilte en ny 
runde mot hverandre, og de 5 siste lagene spilte en ny 
runde mot hverandre. Vi havnet nest nederst  
innledende etter en tung start på sesongen  
resultatmessig. 
 
Til tross for den tunge starten så har jentene stått 
på, ikke gitt opp, møtt opp på trening, vært blide og 
fornøyde både på kamp og trening. Summen av dette 
får vi betalt for på slutten av sesongen der vi ser den 
store utviklingen hver enkelt jente har hatt og ikke 
minst som lag, der de samarbeider veldig godt.  
Resultatmessig ble det og stor forbedring der vi faktisk 
vant 3 av de siste 5 kamper og spilte jevnt med de 
andre laga siste halvdel av sesongen, (litt skyldes det 
naturligvis at vi slapp å møte de aller beste på nytt).  

Tabell sluttspill J13 9er – 2021

           Kamper V  U  T Mål Poeng

1 Åndalsnes/IIF 4 3  1  0 5-2 10

2 Sunndal  4 2  1  1 12-7   7

3 Surnadal/Søya 4 2  0  2 8-6   6

4 Hjelset-Kleive 4 1  0  3 6-12   3

5 CFK/Kristiansund 4 0  2  2 3-7   2

Totalt har det vært en lang sesong, spesielt høsten da 
vårsesongen også i år ble sterkt amputert med  
forsinket seriestart. Første seriekamp var 10. juni og 
siste kamp 7.november (10 av 13 kamper etter 20/8). 
 
Spillertroppen har vært stor og bestått av både 2007, 
2008 og 2009-modeller, totalt 20 stk derav ei  
langtidsskadd som bare har spilt en kamp, men de 19 
andre har fordelt kampene slik at de aller fleste har 
spilt 9 eller 10 kamper av totalt 13 kamper. 
 
I tillegg til seriekampene har vi spilt til sammen 5 
treningskamper mot jentelagene til Rindal og Sunndal 
samt Surnadal G12. 
 
Jentene i laget som representerer Søya er Natalie 
Moen Fiske, Mia Vaseng Hansen, Marte Kvande og 
Solveig Andersen. 
 
Resten av troppen består av: Selma Stavik Heggset, 
Maren Honnstad, June Strand, Marianne Svendsen 
Fiske, Andrine Kvernberg Bævre, Vilde Moe, Ingrid 
Brekke, Tirhas Teklemarian Ande, Ane Moen Fiske,  
Isa Mossing, Tone Langli, Lea Stavik Heggset, Ida 
Mogstad, Ane Dahl Andreassen, Maja Mogstad,  
Bunnisa Khamsup (Pink). 
 
Rett og slett en kjempetrivelig jentegjeng :) 
Neste sesong er nok ikke helt ferdig planlagt ennå, 
men sannsynligvis flytter hele gjengen ett hakk opp og 
spiller J15 neste sesong? 
 
Trener i sesongen har vært Magnar Heggset med 
undertegnede som stedfortreder og assistent, mens 
lagledere har vært Trude Fiske, Herborg Honnstad og 
Astrid Vaseng.

Tusen takk til alle spillere, trenere, lagledere og alle 
foreldre for sesongen :)

Sammen skaper vi gode fotballminner :)

Stangvik 22.11.2021

Leif Magne Andersen

Foran f.v. Maja Mogstad, Lea Stavik Heggset, Tone Langli, Vilde Moe, Isa Mossing, Ida Mogstad, Tirhas Teklemar-
ian Ande, Andrine Kvernberg Bævre.
Andre rekke f.v. Ane Dahl Andreassen, Selma Stavik Heggset, Marianne Svendsen Fiske, Mia Vaseng Hansen, 
June Strand, Natalie Moen Fiske, Maren Honnstad, Ane Moen Fiske, Ingrid Brekke, Marte Kvande og Solveig An-
dersen. Bunnisa Khamsup (Pink) var ikke til stede da bilde ble tatt.
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Søya/Todalen J10
Søya -Todalen J10 har sesongen 20/21 bestått av  
Nathalie, Martine, Oda Helene, Anna, Sigrid, Mia, 
Svea, Idun, Oda, Ingeborg og Signe

Vi har deltatt på 3 cuper; Rindalscup, Todalscup & 
Søyacup. Vi har hatt treninger ukentlig, hver tredje 
gang på Bordholmen og ellers på Søyabanen. Vi har til 
tross for sen oppstart rukket tilnærmet normal antall-
seriekamper dette høsthalvåret, blant annet bortekamp 
mot Dahle, Frei og Nordlandet. Som et kick-Off event 
på sesongstart & bortekamphelg samlet vi oss ved en 
lokal strand på Nordlandet og koste oss med pizza & 
bading i strålende sol.

Med en forsiktig start og fravær av fotballaktiviteter på 
grunn av pandemien ser vi tilbake på sesongen som 

har vært med stor optimisme. Pandemien har ikke hatt 
negativ innvirkning på fotballglede og entusiasmen 
over å få spille fotball igjen - heller tvert imot! Vi har 
møtt lag som har vært bedre enn oss, jevne lag og vi 
har også fått kjent på rusen av å være det laget som 
greide å få flest mål. Trenerteamet har løst oppgaven 
på en veldig god måte og de kan samtidig melde om 
god progresjon som lag.

Samholdet i J10 har til tider vært imponerende bra - 
noe som lover godt for senere! 

På avslutningsmiddag for sesongen kunne jentene 
på J10 formidle at de gjerne ville spille mer fotball & 
utviste generell høy «champagnebrusføring»! 

Trenerteam har bestått av Jens Nervik, Ole Martin 
Øyen og Bjørn Kvande.

For J10,

lagleder Ann-Elin Stenberg

La oss forenkle hverdagen din og bidra til økt 
lønnsomhet for din virksomhet!
Du får skreddersydde løsninger, tilgang til tallene 
dine 24/7, og samlet og automatisert dine kjerne-
prosesser på ett sted – i skyen. 
Vi tilbyr deg de beste løsningene gjennom 
24SevenO  ce og Duett, to av Norges største 

TRIO REGNSKAP
gir deg oversikten 
du trenger

Med skybaserte løsninger 
kan du endelig si farvel til 
tungvinte, gammeldagse 
systemer og rutiner.

skybaserte forretnings- og regnskapssystemer, samt 
løsninger for rapportering, likviditetsstyring, HR og 
personal. 

Kom innom for en hyggelig ka� ekopp og 
prat med en av våre medarbeidere. 

TRIO REGNSKAPSSERVICE AVD. SURNADAL • WWW.TRIOREGNSKAP.NO • POST@TRIOREGNSKAP.NO • TLF. 71 65 89 90

Solfylt dag i Kristiansund

Søyacupen. Frå venstre: Mia Kvande, Idun Solem Måøy, Signe Stenberg, Oda Solem Måøy, 
Oda Helene Kvendset, Natalie Astrid Brusethaug, Martine Telstad Øyen, Ingeborg Åsbø, Anna 
Vikan, Svea Nes Kvande og Sigrid Nervik Grønnes.

Nye drakter. Bak fra venstre: Mia Kvande, Svea Nes 
Kvande, Oda Solem Måøy, Idun Solem Måøy, Signe 
Stenberg, Sigrid Nervik Grønnes

Foran fra venstre: Ingeborg Åsbø, Martine Telstad 
Øyen, Natalie Astrid Brusethaug, Anna Vikan og Oda 
Helene Kvendset. Avslutningsmiddag med høy champagnebrusføring
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Årsrapport G12 Kvass/Ulvungen/
Søya/Todalen
Da er nok en fotballsesong over. Sammen har vi skapt 
enda flere fotballminner. I 2021 sesongen samarbeidet 
Søya-guttene som er født i 2009 og 2010, med Kvass/
Ulvungen og Todalen. KUST G12 bestod av fem gutter 
fra Søya, en fra Todalen og sju gutter fra Kvass/ 
Ulvungen.

Trenere var Marius Mellemseter Nes (K/U) og Ivar 
Vikan (Søya). De startet opp med trening inne i hallen 
i Ålvundfjorden 20. januar. Mange var med på vinter-
aktiviteter i starten, men det var en gjeng som stilte 
på nesten hver trening. Etter hvert som snøen smeltet 
kom det flere og flere, og vi telte på det meste 18  
spillere. Spillerne er heldige som kan få trene inne i 
hallen når snøen ligger i tjukt lag ute. Selv om  
temperaturen inne i hallen kan være lavere enn ute. 
Fra midten av mai ble det ei trening på Banksletta 
og ei trening i Ålvundfjorden i uken. Det er bra trykk 

på trening, og vi utnytter tiden og prøver å få til gode 
økter med variert innhold. Mange av guttene har 
smålopper i blodet så det kan ikke bli for mye dødtid 
på treningene. Men det er godt humør og mye energi. 
Guttene er godt sammensveiset, uavhengig av hvilken 
side av fjorden de bor på. Det er svært gledelig å se 
hvordan vennskap er blitt knyttet på tvers av fjorden.

Laget valgte å stille i G12 7èr. Dette på grunn av at 
halve laget bestod av 11-åringer. Trenerteamet håpet 
vi skulle få møte lag fra bygda istedenfor bylag, som 
vi tenkte kunne gi jevnere kamper. Vi endte opp i serie 
med Bryn/Bud, Clausenengen/Kristiansund, Dahle, 
Frei 2, Molde 1 og Tingvoll. Det ble en del tøffe  
kamper, men heldigvis noen lysglimt innimellom.                                                                
I en normal sesong skulle vi møtt lagene på både 
hjemme og bortebane, men pga Corona restriksjoner 
så kunne vi ikke ta imot lag utenfor kommunen i  

vårsesongen. Så vi spilte mest bortekamper i  
vårsesongen, så i høst ble det mest hjemmekamper. 
Da flere lag skulle prøve å få spilt kampene som ble 
utsatt fra i vår, ble det vanskelig å finne ledige dager. 
Så dessverre ble det ikke to kamper mot alle lag. 

Det har vært artig å se hvor store steg vi har tatt som 
lag. Vi står bedre gjennom kampene, og faller mindre 
sammen selv om vi slipper inn noen mål. Flere spillere 
tar ansvar og det har spillemessig vært stor fremgang 
gjennom sesongen. Det ble jevnere kamper på slutten 
av sesongen enn i starten.

Laget stilte på tre cupèr, Søya Cup, Hydro Cup og 
Sodvin Cup. På Søya Cup stilte vi G11, på de to andre 
G12. Før sesongen var planen å stille G11 og G12 
på cup. Så får alle spille mot jevnaldrende. Men pga 
frafall i spillerstall ble dette vanskelig å få til.  
Resultatmessig ble det størst opptur for G11 på Søya 
Cup, godt spill og mye fotballglede.

Marius Kvande har fått prøvd seg på spillerutvikling-
sprogrammet til Neas Akademiet i oktober. Der ble han 
tatt ut i troppen som hver torsdag skal trene sammen 
i Kristiansund. Målet er å komme inn i bylagstroppen 
som spiller serie mot andre bylag i fylket.

Sesongen avsluttes i Sunndal Svømmehall hvor  
guttene skal få bade. Guttene skal fortsette å trene 
frem til desember, da vil all treningen være inne i  
hallen i Ålvundfjorden. 

Spillere på KUST G12
Steinar Stenberg (Søya)                                                                                                                                         
Sigurd Berg Kvendset (Søya)                                                                                                                                           
Marius Kvande (Søya)                                                                                                                                           
Magnar Vikan (Søya)
Erlend Saltrø Polden (Søya) 
Trygve Alexander Halle (Todalen)

Bakerst frå venstre: Oliver Reiten, Marius Mellemseter Nes, Aksel Rødset Bekkevold, Erlend Saltrø Polden,  
Marcus Røe Loe, Sondre Magerøy Aandstad, Sigurd Berg Kvendset, Magnar Vikan, Ivar Vikan.
Foran frå venstre: Markus Mellemseter Nes, Marius Kvande, Vetle Ansnes, Magnus Drøpping  
og Steinar Stenberg. Trygve Alexander Halle var ikke med denne dagen da bildet ble tatt.

Vetle Ansnes (K/U)
Marcus Røe Loe (K/U)
Magnus Drøpping (K/U)
Sondre Magerøy Aandstad (K/U)
Markus Mellemseter Nes (K/U)
Aksel Rødset Bekkevold (K/U)
Oliver Reiten (K/U

I tillegg var Sivert Sogge (T), Jens Sancho Ansnes (T), 
Marcus Børset (K/U), John Ivar Holmefjord (K/U) og 
Ingvar Ulvund(K/U) med deler av sesongen. 

Kvanne 31.10.2021
Solveig Kvande, lagleder
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Designet i tråd med norske tradisjoner, laget for å vare i generasjoner. 

Vi tilbyr skreddersøm og valgfrihet, og maler møblene i ønsket farge. 
Besøk hjemmesiden for flere bilder: www.kvande-nordvik.no

otto@kvande-nordvik.no tlf 716 58 780
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Robotklippere, vatningsanlegg og parkering
Sesongen i år startet opp med kjøp av to stk  
robotklippere av typen Husqvarna Epos, som vi idag 
ikke vil være foruten spør du meg. 
Disse hadde ved innkjøp som mål om å ta bort x-antall 
dugnadstimer på gressklipper(Den mest usosiale  
dugnaden etter min mening).
Ved innstallasjon var EIK Surnadal og Husqvarna som 
leverandør med å innstallere og demonstrere hvordan 
alt fungerte.
klipperne fungerer med et GPS signal fra satelitt og et 
Gps signal som kommer fra satelitt og blir vinklet via 
antenne slik at klipperne har to GPS signaler, det er 
det som gjør presisjonen så bra. 

Det er flere ting ved klipperne som er meget positivt, 
det at det går annt å legge inn hinder hvor som helts 
ute på gressmatta ved hjelp av enkel programering, 
og flytte klippesone 1 meter inn/ut om det skulle være 
behov. Det at det ikke er tråd forenkler alt med en 
robotklipperne meget. 

Var også selvfølgelig spent på hvordan dette skulle gå 
med tanke på at fotballmål/gjenglemte ting skulle av 
banen etter bruk, men det har egentlig gått ganske bra.
Noen turer ektra har det blitt for å få løs klippere eller 
starte de igjen, men alt i alt meget bra.
Angående fotballmål er det noe på gang med hjul som 
jeg håper blir landet i 2022 sesongen.

Nå er robotklipperne stallet inn og venter på å få ut i 
sesongen 2022. 

Vart også i år investert i en gjødselspreder slik at 
manuel utkasting av gjødsel for hånd vart mer effektivt.

I år vart det også en brå start med dugnad for å få  
planert ut en del hull i banehalvdelen lengst bort ifra 

klubbhuset, resultatet vart  meget bra.

Parkeringen til søyacup vart ferdigstilt, her må det 
legges en stor takk til Lars Bjørn Søyset for nedlagt 
arbeid med gravemaskin samt at vi får parkere der 
under søyacupen.
Her er det også nedlagt en god del arbeid av lagets 
medlemmer og lokale, med både traktor med henger, 
motorsag, rydding av kvist, steinplukking, atv kjøring, 
beitpussing, planering av grus osv.
Tilbakemelding fra perkeringsvakter i år var at det 
fungerte meget bra og de som parkerte virket også 
fornøyd.

De nye 3’er vant baner som vart anlagt i fjor er tatt 
ibruk og ser ut til å være en suksess, her er målet 
å få kjørt robotklippere i 2022 slik at gressmatta blir 
mykere.
Så her må vi sammen samarbeide med å åpne opp 
noe vant neste sesong slik at robotene kommer seg 
inn i vant-baner. Løsningsforslag kommer våren 2022.

Stativet for reklameskilt er utvidet med ganske mange 
meter og det er meget gledelig å se.

Vanningsanlegg, her har det i år vært gjort 
en god del arbeid med å få en vannforsyning 
uten partikler(sand/grus/gress) som tilstopper 
filter/pumpe/dyser.
Her er det lagt ned en stor innsats for å få 
ned et stor vannreservoar som vi kan pumpe 
vann ut av. Så en stor takk til de som var med 
å bidra til at dette kom i havn.
Det vil fortsatt jobbes med vanningsanlegg da 
dagens løsning for vanning er meget  
tidkrevende når det må brukes.

Takk til alle som har hjulpet til med dugnad, 
her er felleskapet vi skaper sammen viktig.
Sammen skaper vi små og store øyeblikk for 
store og små :-D

08.11-21 K.AnsnesFoto tatt av Geir Forbregd i Driva
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Etter nesten 19 måneder uten «Søyasvømming», fikk IL Søya i slutten av oktober endelig lov til å invitere 
sine medlemmer til Svømmehallen på Surnadal Ungdomsskule igjen.

Som tidligere så følger svømmetilbudet skuleruta, men med litt kortere åpningstid enn årene før. I år har vi 
fått oppsatt tid fra 19:00 til 20:30.

Oppmøtet så langt har vært veldig bra. Store og små har savnet å kunne dra på «søyasvømming», og 
tilbudet viser seg fortsatt å være meget populært.

Badevakta oppfordrer om at alle barn har med seg en voksen, som har ansvaret for dem og passer på slik at 
ingenting går galt i bassenget.

Veslefrikk B, 08. November 2021

Morten Haga

Svømming

 Mange på svømming.

F.v: Sigrid Nervik Grønnes, Oda 
Helene Kvendset, Mia Kvande 

og Anna Vikan.

I år starta vi opp med barneidrett i uke 43. Det har 
vært tre grupper fordelt slik: 1. og 2. klasse, 3. og 4. 
klasse, 5. og 6. klasse (der 7. klasse også får være 
med om di ønsker). Hver gruppe har holdt på en time 
kvar, fordelt på tirsdag og onsdag. For de to eldste 
gruppene har det vært ca 9 barn på hver gruppe, de 
har hatt litt ulike aktiviteter, som blandet annet  
stikkball, hinderløype, kanonball, danselek, og ulike 
stafetter. Vi har i år innført tre enkle regler som barna 
er flinke til å følge: *vær grei, *hør etter og *være med 
på det som er bestemt. Det har vært en fartsfylt time 
med mange glade og svette barn.

Kvanne, 16.11.21

Lillian Væge Glærum

Barneidrett

5. og 6. klasse

3. og 4. klasse.

1. og 2.klasse. Fra venste: Sondre Nervik Grønnes, 
Vilje Moen, Ine Johnsen Norli, Andrea Sande Skei, 

Ingrid Vikan, Emil Melkild, Tilde Berg Kvendset, Oda 
Fiske Thunestveit, Arvid Moen og Anne Margrethe 
Søyset.
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Oppstart A-lag

Det var nok få av Søyamedlemmene som var uenige 
med daværende leder i fotballgruppa da han i idrett-
slaget sin jubileumsbok i 2019 uttalte at det var svært 
lite som tydet på at Søya skulle klare å stille A-lag for 
herrer igjen. Lite visste han at han to-tre år senere 
skulle få ansvaret for å sende inn et rekordhøyt antall 
overgangspapirer til fotballkretsen, slik at Søya igjen 
skulle klare å stille lag i seniorfotballen for herrer.  Om 

kampene i høst. Det er kjempeartig at så mange har 
engasjert seg i dette påfunnet, og alle kommentarene 
vi har fått tyder på at flere setter pris på at det spilles 
seniorfotball i Søya igjen. 

 Vi som har vært med på laget setter stor pris på at 
publikum møter opp, og vi må også rette en stor takk til 
de som har stilt som kioskvakter, loddselgere, speaker 
og alt annet som må til for å få stelt i stand  
hjemmekamper på en bra måte. Vi har også hatt med 
oss velvillige bedrifter som har stilt med premier til 
loddsalg under kampene. For oss som tok initiativ til å 
melde på lag var det viktig at vi fikk til litt trivelige  

rammer rundt hjemmekampene, og med positive folk i 
alle ledd ble ikke dette noe problem.  

Tida fram til jul vil bli brukt til restitusjon og samling av 
overskudd, samtidig som vi må ta stilling til om vi skal 
melde på lag til neste år. Årets sesong har definitivt 
gitt mersmak på alle mulige måter, så får antall spillere 
som er ivrige på å bli med i 2022 avgjøre om vi prøver 
oss på en sesong til. 

For Søya  G19-52 
Torgeir Kvendset.

det prosjektet som ble sparket i gang i 
høst kan kalles et A-lag er nok åpent for 
diskusjon, men det som er sikkert er at 
Søya var på plass da breddefotballen  
endelig åpnet igjen på sensommeren 
2021 etter et langvarig Korona-opphold.

Det som i sommer startet som en samling 
fotballpensjonister som ville sparke litt ball 
på søndagskveldene utviklet seg fort, og 
da Kårvåg/Havørn på midten av  
august måtte trekke laget sitt i 6.divisjon 
på grunn av lite spillere kastet vi oss rundt 
og tok kontakt med kretsen for å høre om 
vi kunne ta deres plass. Enkelte ville  
kanskje påstått at dette kunne by på  
problemer i og med at vi heller ikke hadde 
spillere, men etter noen runder med  
telefoner og meldinger kom spillerstallen 
på plass overraskende fort. Med noen 
spillere som allerede var registrert i Søya, 
samt en hel rekke signeringer av fotball-
pensjonister med fortid i nabo-klubben 
på andre sida av Eidet, hadde vi en 
mannsterk tropp når serien ble sparket i 
gang på Omsundet Stadion den  
19.august.

I årets sesong har hele 29 spillere spilt 
obligatoriske kamper. 11 av disse har  
debutert som Søyaspillere denne ses-
ongen, mens resten har spilt for Søya 
tidligere. Mens noen av oss spilte siste 
Søyakamp rundt årtusenskiftet var andre 
med sist klubben stilte med seniorlag 
i samarbeid med Kvass/Ulvungen. De 
yngste og sprekeste i årets tropp fikk sin 

debut på seniornivå for Søya i år, noe som helt sik-
kert var et høydepunkt i karrierene deres (dette har vi 
selvsagt ikke spurt dem om, men vi antar det).  Det er 
veldig stas at flere ungdommer fra Søya-land meldte 
seg på når de fikk høre at det skulle stilles lag. Om de 
gjorde dette av ren medlidenhet når de så på eksis-
terende spillermateriale eller om de faktisk hadde lyst 
til å bli med vites ikke, men de som har vært med har 
gjort en kjempejobb og har bidratt til å dra snittalderen 
betraktelig ned. Når det gjelder alder så er det en al-
dersforskjell på 32 år mellom yngste og eldstemann 
i årets tropp, og når vi i siste kamp i høst spilte mot 
spillere som er født i 2006 var det vel flere av oss som 
følte at alderen tynget og en av våre spillere kom med 
følgende treffende oppsummering av aldersforskjellen: 
«Jeg hadde lagt opp to ganger når disse ble født, jeg». 
Til tross for sprik i alder og form synes vi selv at vi har 
gjort en OK figur, og vi føler at vi fikk gjennomført  
sesongen på en grei måte.

Etter en braksmell i første kamp bedret resultatene seg 
utover i sesongen og laget endte med 5 seire, 2 tap 
og en tredjeplass på tabellen. Med +6 i målforskjell, 29 
scorede mål, 9 gule og 1 rødt kort, 2 sykemeldinger 
og kun 2 runder med MR-fotografering på St Olavs 
må sesongen alt i alt sies å være vel gjennomført. 
Det som kanskje har vært mest overraskende for vår 
del har vært å se alle som har møtt opp for å se på 

Navn Kamper Mål Gule kort Røde kort Sykemeldinger
Odin Nes 7 1
Dan Blekken 7 2 1
Torgeir Kvendset 7 1
Vebjørn Vang Aas 6
Henrik Melkild 6 2 4
Rolv Lysø 6
Jostein Kvendset 6 4 1 1
Kenneth Sæterbø 5
Nils Bæverfjord 5
Jan Roger Finnvik 5
Kristian Ellevset 5 2
Kjetil Rønning 5 5 1
Trond Ellevset Blekken 5
Vegard Kvande Moen 4 3 1
Tommy Thunestveit 4
Rune Måøy 4
Stein Todalshaug 3 5
Webjørn Holten 3 4
Eirik Vang Aas 3 1
Kristoffer Brøske Nordvik 3
Espen Fougli Vraalsen 3
Tor Hansen 3
Kristian Skansen Ansnes 3 1
Ola Dalsegg 2 1
Kenneth Bergstad 2
Petter Eidsli 2
Martinus Kvendset 1
Gjøran Stenberb 1
Ivar Vikan 1

Gårdsbakeri
Kjekjøtt

Utleie av geit
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Best i test
på forsikring

Tusen takk til alle våre kunder! Vi har Norges beste ska-
deoppgjør i følge bytt.no. I tillegg har vi svært fornøyde 
forsikringskunder (Norsk kundebaromenter 2021) og 
scorer nok en gang høyt i kategorien skadeforsikring 
med 4 av 5 stjerner.

Elin Mo
Autorisert finansiell rådgiver

Ring 911 18 277

Stress å flytte forsikringene?
Neida - vi gjør hele flyttejobben for deg

Ring eller chat 
med oss alle 
dager 7-24

 
915 03900 
bank.no 

Alle forsikringer du 
kjøper hos oss er fra 
Fremtind Forsikring.

Ruth Marit S. Dannevig
Finansiell rådgiver

Ring 950 33 825

Marit Fiske Nes
Autorisert finansiell rådgiver

Ring 915 84 167

Årsrapport Søya/Todalen G9

Lagbilde tatt før siste seriekamp 7.oktober
Bak f.v: Lars Ailo Gjeldnes, Alvin Haga, Sindre Moen Rodal og Lars Arne Andreassen Moe 
Foran f.v: Ådne Gjeldnes, Lars Bastian Søyset, Odin Kvendset og Olve Moen Strand

Laget har bestått av 7 gutter født 2012 og 1 gutt født 
2011. 2012: Odin Kvendset, Olve Moen Strand, Lars 
Bastian Søyseth, Lars Arne Andreassen Moe, Lars Ailo 
Gjeldnes, Ådne Gjeldnes og Alvin Haga. 2011: Sindre 
Moen Rodal. 

Vi møttes til første trening på Svissholmen 19.april. 
Neste trening ble også holdt der, og trening nr 3 ble på 
Bordholmen i Todalen. Dette pga snø og vått underlag 
på Søyabanen de første ukene av sesongen. Trener i 
år har vært Jostein Kvendset, og hjelpetrenere Ellinor 
Moen og Kjetil Strand. 

Vi skulle spilt 15 seriekamper i år, men pga korona-
restriksjoner fikk vi kun spille mot lag fra samme  
kommune den første tida, derfor ble de to første kam-
pene vi skulle spilt avlyst. Senere ble også en kamp 
mot Sunndal avlyst pga at de ikke klarte å stille lag. 
Så vi har tilsammen spilt 12 seriekamper i år. Lagene 
vi har møtt er: Sunndal, Surnadal, Kvass/Ulvungen, 
Tingvoll og Bøfjord/Bæverfjord. Kampene har vært 
veldig jevne og artige å følge med på, alle spillerne har 
i år hatt en utrolig fin positiv utvikling, både som  
enkeltspillere og som lagspillere. Vi har sett  
spillere score sitt første mål i en seriekamp, og det har 

nok vært mange som har kjent på mestringsfølelsen 
denne sesongen. Vi har vunnet mange av kampene, 
hatt noen uavgjort og noen tap. Alt i alt en kjempebra 
sesong!

Vi har også deltatt på 2 cuper. Todalscup og Søyacup. 
Vi hadde en del frafall pga sykdom på søyacup, så der 
var vi så heldige å få låne spillere fra både jentelaget 
og G8. 

Siste uka før høstferien spilte vi seriekamp både 
onsdag og torsdag for å kunne avslutte sesongen før 
høstferien startet. Derfor tok vi også avslutningen på 
vei hjem fra kamp uti Bøfjorden onsdag 6.oktober, med 
pizza og brus på Napoli. Dette var noen guttene gledet 
seg veldig til, og det ble god stemning og fornøyde 
gutter som fikk pizza til kveldsmat denne kvelden. 
Kvelden etter spilte vi vår siste seriekamp, mot  
Surnadal, på Bordholmen i Todalen.

Takk til spillere, trenere og foreldre for en kjempefin 
fotballsesong!

Nordvik 10.oktober 2021
Anja Nordvik, lagleder



26 27

Søya har ikkje lenger noko organisert dametrim slik 
det var frå 1969 og i mange år framover. Men det fins 
damer i området som ikkje har lagt inn årene enda, og 
som møtest til trimtur kvar måndag. 

For eit par år sidan dukka det opp ei «piratgruppe» 
som ikkje har noko med idrettslaget å gjere, men  
nedslagsfeltet hører Søyadistriktet til. Det starta i 
august 2019 med nokre spreke damer på Kvanne 
i +/- pensjonsalder som fann ut at det hadde vore 
kjekt å gå på tur i lag på måndagar av alle dagar. Dei 
brukte sosiale media, la ut på Faceb. og laga omtale 
av turane sine. Og ryktet gikk slik at stadig fleire vart 
med på turane. Det kom folk frå Kvanne, Lykkje-
bygda, Stangvik og Nordvik. Desse damen går ikkje 
på toppturar, men held seg i låglandet, treng ikkje gå 
så langt, men likar å gå i ring. Det har ført til mange 
fine rundturar i dei ulike grendene. Dei har ein liten 
sekk på ryggen og dei har med seg termos med kaffe 
og ei eller to kakskiver og ein og annan kvikklunsjen. 
Matpausen tek dei som oftast ved turens slutt, og da 
er det ofte spørsmål om å finne ein plass der dei kan 
komme under tak om veret er for dårleg. For dei veier 
ikkje ver desse damene. Dei går tur både i regn, sludd 
og snø. Dei har hatt mange turar i Stangvika med rast 
både i Bondehuset og på Svissholmen, skihuset på 
Vang har vore utgangspunkt for fleire turar, det samme 
med klubbhuset på Søyabanen. Dei har vore i gapa-
huken hans Magnar i Haltbakkvegen, på verandaen 
på Grytskogsetra hos Ola og i Steinsovnsbakeriet i 
Slettneset.

 
Turmåla har vore varierte, dei går ofte etter skogs-
vegar og på meir ukjente stiar. Av ulike turmål kan 
nemnast; Middagssteinen, Storsetra, Nistusetra,  
Prestsetra og gjennom bøkeskog og hyttefelt i  
Stangvika. I Kvanneområdet har det vore turar med 
start frå Vang til Øygardshalsen, Haukarberget,  
Kvennaåsen, Grytskogsetra, Motrøa og golfbanen. 
Det har vore vandring på Søysetlandet, Mulneset, 
Bjønndullu, langs Søyaelva både nedanfor og ovanfor 
Søyabrua, Kvenndalen, Skjennå og Ranessetra.. På 
Nordvik har det vore tur på Åsbøsnytå, Hamran,  
Nordviksetra, Haltbakkan og etter skogsvegar og  
gjennom hyttefelt. I Todalen har det vore tur til  
Tjønnmyra, Hjellnessetra, Storhaugen og Toåa tursti. 
Dei lengste turane  var til Vassdalen og Fagerfjellet på 
Nordmarka. Da var det strålande ver og det vart full 
dag på desse turane. 

Turane er opplagt slik at det skal passe for dei fleste, 
uansett form og diverse vondter. Det er pausar  
undervegs og tid til å puste på ei stund, når det trengs. 
Formålet er at det skal vere sosialt, tempoet skal tillate 
at ein kan prate heile tida . 

Det var litt opphald i vandringane når pandemien herja 
som verst, men i haust har det vore tur kvar måndag. 
No får ein av dei som er med på turen bestemme 
neste turmål. Dei siste turane har gått til Haukarberget, 

Måndagsturen
Skjennå, Hjellnessetra, Storhaugen og på Nordvik. 

Det er berre å slå seg med for den som vil, målet er å 
ha det hyggeleg i lag og så kan vi bli kjent på nye pl-
assar. Det er god folkehelse å gå på tur utan å ta tida 
og telle skritt. 

Anna Ingeborg Nordvik

Velkommen til Slettneset steinovnsbakeri
Ein triveleg kafè i Slettneset på Nordvik.

Her kan du nyte ein god kopp kaffe med noko søtt til, eller kjøpe med 
deg brød heim, laga i vår vedfyrte bakerovn.

Vi har åpent ein søndag i månaden kl. 12 – 16.
Følg oss på facebook og instagram for dato på neste åpen kafè.

Åpningstider:  Mandag - fredag  9 -18 • Lørdag  9 -16 • Søndag  16 -18

Vi ønsker alle kunder både “innafær og utafær” 

tunnelen velkommen til lokal handel!

Verdens beste drivstoff

ASS LANDHANDEL I TODALEN
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Ein dyktig tolvåring på fotballbanen er eit ganske  
vanleg syn, men at ein tolvåring allereie har notert seg 
for «hole-in-one» – og blir nr 2 i klubbmesterskapet i 
konkurranse med vaksne er nok meir spesielt. At nokon 
bruker det meste av fritida si på fotball og golf, som 
heller ikkje er heilt uvanleg.  Men kombinasjon av alt 
dette er det nok ikkje så mange eksempel på, i alle fall 
ikkje på våre trakter.    

Marius Kvande er altså 12 år, og har i denne sesongen 
spela 7er fotball på Kvass/Ulvungen/Søya til G12-lag.   
Der han gjort seg såpass bemerka i sin sentrale midt-
baneposisjon at han frå i haust har fått sjansen i  
Neas-akademiet – og frå nyttår venter kanskje  
Kristiansund bylag for 13-åringar.   Så det er ingen tvil 
om at han også er eit fotballtalent – men denne  
reportasjen dreier seg først og fremst om prestasjona-
ne til Marius som golfspelar for Surnadal Golfklubb.  

For Marius bruker mykje tid golf, og har i sesongen 
2021 lagt ned hundrevis av treningstimer. På Surnadal 
Golfpark (på Mo) er han å sjå nesten kvar dag heile 
sommaren, gjerne i lag med bestefar Terje Kvande.   
Bestefar har spela golf mange år, og Marius var med 

Marius Kvande (12) – allsidig kar
med talent og fullt fokus på fleire baner 

han til golfbanen heilt frå 5-årsalderen.  Men det var i 
mai 2020 tok Marius nybegynnerkurset på golfen, og 
dermed var han «offisielt» i gang med ein ny sport for 
alvor.  

Det viste seg raskt at Marius også hadde skikkeleg 
dreisen på golfkøllene, og slo til med heile 31 poeng 
(der vi andre er godt fornøgd med 18 poeng…) på ein 
9-hols runde berre eit par veker etter kurset.  Og det er 
slett ikkje berre nybegynnarflaks og høgt handicap som 
gir ein slik uvanleg sterk poengscore.  Alle nye golfspe-
larar starter med handicap på 54, og så spelar ein seg 
automatisk ned etterkvart som det blir registrert nye 
resultat gjennom sesongen. Allereie den 31. mai 2020 
hadde 11-åringen spela seg ned 28,3 (!), og Marius 
avslutta 2020-sesongen med eit handicap på 25,5.  
Men før han kom så langt hadde han også like godt 
notert seg for Hole-in-one, da Marius  
16. september 2020 slo rett i «koppen» på 112 meters 
hald på hol 5.  Dei fleste spelar heile livet uten å klare 
dette, men Marius klarte det altså 4 månader etter at 
han begynte som golfspelar.

Utover vinteren 2020/2021 vart det uttallige  
treningstimar, og etter kvart vart det nye golfkøller 
også – og Marius følte ganske raskt at ferdighetene 
vart enda mykje betre.  Både slaglengda og presis-
jonen betra seg tydeleg utover vinteren. Treningsti-
mane ga resultat, og Marius gledde seg verkeleg på ny 
utandørssesong.  Bestefar Terje var med på dei fleste 
treningsøktene – og etterkvart begynte Marius også å 
matche bestefar med både slaglengde og resultat.  

Sesongstarten 2021 var på Øydegard golfbane i 
Straumsnes (Tingvoll Golfklubb).  Marius vart sett opp i 
gruppe saman med Stian Kooyman (som er av dei aller 
beste spelarane i Surnadal GK)og tre karar frå Molde 
GK.  Litt småskummelt for ein 11-åring kanskje….    
Denne dagen ga Marius eit lite varsel om kva som 
var på gang i sesongen 2021.  Han vann B-klassen (i 
konkurranse med 26 vaksne deltakarar) i suveren stil, 
og hadde dagens høgaste poengscore av samtlege 
spelarar.  Og berre 4 slag bak Stian Kooyman, som 
også spela godt og vart nr 4 i A-klassen!!  Ein heilt  

utruleg prestasjon av unggutten. Og etter dette har  
ikkje Marius sett seg bakover.    

I starten av sesongen vann han dei aller fleste av  
turneringane som vi arrangerte på den flotte golf-
banen på Mo.  Vi gamlingane hadde ikkje ein sjanse.   
12-åringen knuste oss!   Vi har i sesongen 2021 hatt to 
store seriespel (eller «kvardagsturneringar» om du vil), 
og Marius har like godt sikra seg seieren i begge to – 
både Intersport Cup og SpareBank1 Nordmøre Chal-
lenge.   Men den aller største enkeltprestasjonen var 
nok likevel da han vart nummer 2 i klubbmesterskapet, 
berre bak vinnaren Stian Kooyman.  Dyktige og erfarne 
karer som Allan Troelsen og Geir Garte klarte ikkje å 
henge med Marius denne helga.   Og da er det i farten 
litt lett å glømme at han faktisk er berre 12 år.

Kva skal du satse mest på i åra som kjem da Marius – 
fotball eller golf?   
-Eg skal fortsatt vere med på begge deler, og vil prøve 
å bli så god som muleg i begge idrettene, svarer  
Marius.  

Heilt sikkert godt gjennomtenkt svar, og sjølsagt ei 
svært fornuftig plan for ein 12-åring. Marius er nemleg 
svært dyktig til å planlegge og forberede seg (f.eks. på 
nye golfbaner han skal spele på), halde konsentrasjon 
og fokus ute på banen, og er også bevisst på kva han 
har vil trene på for å bli betre.   

Kva skal du bli «når du blir stor» da Marius?    
- Eg skal i alle fall ikkje få meg eit arbeid der eg må 
sitte på ein kontorstol, kjem det kontant frå ungguten 
frå Kråkhaugen på Kvanne.   

Kva er drømmen i idretten da, er det å bli toppspelar i 
fotball eller ein ny Hovland på golfbanen? 
- Vi får sjå, har ikkje tenkt så mykje på det eigentleg.  

Igjen er Marius fornuftig med svaret sitt, og ikkje så 
lett å lokke han «ut på» med lure spørsmål i håp om at 
svaret kan bli overskrift på dette stykket….  

Men har du sett deg noko sportsleg mål for utviklinga 
på golfbanen i 2022 da Marius? 
- Eg har 7,5 i handicap no, og målet mitt er å spele på 
eit nivå der eg i alle fall forsvarer dette  
handicapet.   Målet mitt er å spele bra. Og så har eg 
tenkt å satse skikkeleg på Narvesen Tour  
(juniorturneringer i Midtnorge, der også Surnadal GK 
skal arrangere ein runde) i 2022.  

Skribenten kan tilføye at det er berre Allan Troelsen 
(hcp 6,7), Stian Kooyman (hcp 7,2), Helge Wiig (hcp 
7,7), Geir Garte (hcp 8,5) og Geir Berntsen (hcp 8,8) 
som er på tilsvarande handicapnivå av lokale spelarar 
som er medlemmer i Surnadal Golfklubb.  Bestefar 
Terje Kvande, som også er ein svært dyktig golfspelar, 
har 9,9 i handicap.  
 
- Bestefar har alltid vore trenaren min på golfbanen, og 
det blir han nok vidare også.  Men no er det like mykje 
eg som gir han nokre gode tips, smiler Marius.

Marius seier elles at han speler både FIFA på playsta-
tion og golfspel på nett, men det blir sjølsagt ikkje det 
same som å spele aktivt ute på fotballbanen og golf-
banen.  

Vi treffer Marius og far Tom Erik i golfsimulatoren siste 
søndagskvelden i oktober, der Søyapost-skribenten 

forstyrrer deler av treningsøkta med å foreta intervjuet 
nærmest samtidig med treninga.   Far Tom Erik skyt 
inn at Marius har klisterhjerne som blir bruka til m.a. 
lagoppstillinger i Premier League, golfresultat og  
baneguiden på aktuelle golfbaner.  Men vi får forsikra 
frå Marius at det også blir tid til litt leksearbeid  
innimellom alt det andre.  

Vi ønskjer Marius lykke til med treninga i både fotball 
og golf utover vinteren – og etterkvart lykke til med ny 
golfsesong! Vi anbefaler Søyapost-lesarane til å ta ein 
tur opp til Mo når vi startar opp att med golfturneringer 
til sommaren, for å sjå på Marius (og alle oss andre…..) 
i aksjon.   

 
Knut Haugen  
på oppdrag som «gjesteskribent» i Søyaposten :)
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Av Marit Haugen

Arrangering av skyttarrenn var ein tradisjon i «Søya-
land»  kring påskehelga i mange år. Vinteren 1952 var 
økonomien i  idrettslaget Søya heller skral, og det vart 
diskutert korleis dei kunne få litt penger i kassa. Re-
sultatet vart at dei skulle prøva seg med Skyttar-renn 
første søndag etter påske. Startkontingenten vart sett 
til kr. 2,-, og det skulle arrangerast basar i Myrvang om 
kvelden. Magnar Kjølstad og John P. Haugen fekk i 
oppgåve å få tak i, eller laga figurar til blinkar. Rennet 
hadde start og innkomst ved Grytskogskulen, skytinga 
foregikk ved Gjerstad, og det var Idar Nordvik  
(«Plassa») som gjekk av med sigeren. Av andre 
resultat vart Leif Halle (Myrset) nr 5. Det var mange 
som stilte til start, så det gav nok «meirsmak» med eit 
liknande arrangement, men dette var det einaste rennet 
som var arrangert av idrettslaget, seinare var det  
skyttarlaget som tok over. Søya skyttarlag vart stifta i 
1946 av ein todaling, Ola Halle frå Austistua Halle. Han 
arbeidde på Kvanne på denne tida, og var den første 
formannen i skyttarlaget. Seinare var Olaf Østbø for-
mann i mange år. Leif Halle (Myrset) var formann i  
skyttarlaet i 17 år, heilt til han døde i 1978.

Alt neste år, i 1953, var skyttarlaget i gang med eit nytt 
renn, da med start ved Vang og skyting ved Myrset. 
Lars Halle (Myrset) var da 15 år og ein av deltakarane.  
Mora, Louise, var på plass som publikum, og Lars  
hugsa spesielt ein episode frå rennet: Louise stod ved 
brua nedafor Vang, og da Edv. Moøy kom og skulle 
renne over brua, bars det overende – dette tykte Edvart 
var så «skissleg»….. Det var ca 12 som starta, og 
truleg var det John Haugen (Heimstad) som vann. Av 
andre deltakarar var «Gammelplassin», Nils A. Røen 
og Leif Myrset.

Etter dette første skyttarrennet som vart arrangert av 
Skyttarlaget, vart det arrangert renn kvart år, heilt fram 
til 1989. Leif Halle og Odd Østbø, henholdsvis leiar og 
kasserar i Søya skyttarlag, var «arrangementsansvar-
leg» i mange år. Dei fleste åra var det start og mål  
enten på Myrset eller Vang, der det og var skyting. Løy-
pa var ca 10 km, og gjekk ut myrane, uti Grønneslykkja 
og tilbake. Lars Vang og Lars Halle hadde ansvaret for 
løypene heilt fram til snøskuteren kom. Deltakarane 
gjekk ein runde før skyting og ein etter. Skytinga bestod 
av 10 skot, liggande, på figurar om lag 100 til 150 m 
borte. Dei første åra var det ganske store figurar; sein-
are vart det mindre blinkar, dei hadde ein diameter på 
ca. 30 cm, avkutta i nedre kanten. For kvar bom vart 
det 2 minutt tillegg på langrennstida. Våpna var for det 
meste Krag Jørgensen eller Mauser gevær. Sist på vart 
det kanskje meir avanserte våpen og.

Det var vanleg at alle deltakarane fekk premie, og i 
tillegg har det vore kjempa om fine vandrepokalar. 
Den første vandrepokalen var ein sølvpokal gjeven 
av innbyggjarane i Røgrenda  i 1958, og vart  til slutt 
vunnen av Reidar Haugen i 1969. Den neste var det 
skyttarlaget som gav, og den tok Lars Halle. Den tredje 
vandrepokalen, dette og ein sølvpokal som skyttarlaget 
gav, tok Reidar Haugen i 1980. Den siste pokalen som 

var oppsett var ein tinnpokal. Etter at det  siste  
skyttarrennet vart arrangert, i 1989, hadde ingen 3 
napp i denne pokalen, flest hadde Martinus Nes, og 
styret i skyttarlaget vedtok at han skulle få denne.

Litt om dei enkelte renna, etter samtalar og notatar frå 
Lars Vang og Lars Halle:

I 1954 vart rennet arrangert søndag 14. mars, med 
start og mål nedafor  Grytskogskulen. Vinnar var Olaf 
Nordvik, medan Lars Halle (Myrset) hadde beste  
langrennstid, 1 ½ minutt føre Olaf. Lars hugsa spesielt 
ein kommentar til Olaf etter dette rennet: «Går’n frå de 
na gutoinnin»!

I 1955 vart rennet arrangert søndag etter påske, den 
17. april på Vang. Det var 19 mann som starta, av dei 
var 6 under 20 år. Asbjørn Røen vann seniorklassen 
medan Ola Halle (Utheim) vann klassen for juniorar.

I 1956 vart rennet arrangert på Nordvik, laurdag føre 
palmesøndag, med 18 som starta, av dei 6 i juniorklas-
sen. Og vinnarane var dei same i år og, Asbjørn Røen i 
klasse senior og Ola Halle i klasse junior. 

Frå rennet i 1957 har vi ingen notatar, anna enn at det 
vart arrangert palmesøndag 14. april ved Vang. Truleg 
var det Ola Haugen som vann (eller Asbjørn Røen?). 
Lars Vang var i militæret dette år, medan Ola Halle og 
Lars Halle var oppi Rindalen på samlagsmesterskap. 
Ola og Lars reiste med mjølkebilen til Skei, og vidare 
derifrå med drosje, fortalte Lars. 

I 1958 vart rennet arrangert palmesøndag 30. mars, 
dette var første året det var oppsett vandrepokal. Po-
kalen var gjeven av «Røengrenda» - etter innsamling 
av penger hos alle husstander oppå Røen. Ola Hau-
gen, Nistua vann, og tok første napp i pokalen.

I 1959 var Lars ferdig i militæret, og har notert at  
rennet gjekk påskelaurdag 28. mars på Vang, med 11 
deltakarar, 7 i seniorklassen. No var det Jon Oren som 
vann klasse senior, 
og Ola Halle klasse 
junior.

I 1960 var det 
«bært» nedi bygda, 
og rennet vart 
flytta til «Ruffen» 
med skyting op-
punder Brønnhildlia, 
søndag før påske, 
3. april. Det var 
berre 6 som starta. 
Lars Halle, Lars og 
Jon Vang overnatta 
oppi Vanghytta før 
dei gjekk innover 
til «Ruffen». Lars 
Halle var sjuk, med 
høg feber, men det 
gjekk ikkje «an» å 
skulke skyttarrenn 
for det! Jon Oren 
vann rennet med 

10 treff, Lars Vang vart nr 5 med 2 treff, men hadde 2 
minutt betre langrennstid enn nestemann. 

I 1961 var rennet arrangert ved Vang (Myrset?) 2. 
påskedag, 3. april. Dette hadde vore ein svært  
snøfattig vinter, og mest alle langrenn var avlyst. Men 
til påske kom det mykje snø. Vinnar var Lars Halle med 
Jon Oren som nr 2.

1962 var nok ein snørik vinnter/vår.  Lars Vang hadde 
notert at det var 75 cm snø på Vang-ekrene den 1. 
mai dette året. Skyttarrennet vart arrangert på Vang 
palmesøndag den 15. april. Dette året starta det 9 
mann, og det var Jon Vang som vann, føre Lars Vang, 
Reidar Haugen, Lars L. Halle og Jon Oren.

I 1963 var og palmesøndag renndagen og rennet gjekk 
ved Vang. Dette året var det Reidar Haugen som vann 
føre Lars Halle, Jon Oren, Lars Vang, Sigmund  
Gjerstad, Johan Haugen og Lars Torslett. Kåre Kvande 
vann klasse 35-50 år, og Leif Halle eldste klasse. To av 
«veteranane», Jon Vang og Ola Halle stilte ikkje til start 
– dei var i Gaza….

I 1964 vart rennet arrangert på Myrset påskelaurdag 
den 28. mars med godt klisterføre. På Myrset finns 
«resultat-tavle» frå rennet, og det var Johan Haugen 
som vann, føre Lars Halle, Lars Vang, Ola Halle og Jon 
Vang.

I 1965 var renndagen palmesøndag den 11. april.  
Rennet gjekk på Vang, og heile 13 starta, 10 seniorar 
og 3 juniorar. Lars Moøy vann seniorklassen medan 
Lars Vang vart nr 7. Reidar Haugen hadde beste  
langrennstid føre Jon Vang.

I 1966 var Lars Vang notert at han var i Gaza, og derfor 
har vi ingen data for rennet dette året. Men det var  
truleg Reidar Haugen som vann.

Frå 1967 og fram til siste rennet, som vart arrangert i 
1989, var onsdag før skjærtorsdag fast renndag. I 1967 
var dette den 22. mars. Start og målgang var ved Myr-
set, Lars Halle vann føre Reidar Haugen, Ola Halle og 

Jon Vang. Jon Vang gjekk  
fortast av alle, men hadde berre 5 
treff. Dei tre første på resultatlista 
hadde 10 treff kvar.

I 1968 gjekk rennet og ved Myrset, 
onsdag før skjærtorsdag. Da vann 
Jon Vang føre Lars Halle og  
Reidar Haugen.

I 1969, start, skyting og mål på 
Myrset. Denne dagen vann Rei-
dar Haugen, hadde 10 treff og tok 
vandrepokalen som «Røengren-
da» hadde sett opp i 1958 «til odel 
og eige». Lars Halle vart nr. 2 med 
9 treff.  

I 1970, den 25. mars, gjekk  
rennet  på Myrset. Lars Halle vann 
og tok 1. napp i ny stor sølvpokal 
til kr 300. Dette året var blinkane 
mindre enn tidlegare. Jørund 
Kvande hadde beste langrennstid 
føre Lars Vang.

I 1971, den 7. april,  vann og Lars Halle skyttarrennet, 
medan Lars Vang vart nr 4.

I 1972 var renndag 29. mars,  og vart arrangert på Myr-
set. Dette året var det Reidar Haugen som vann, føre 
Lars Halle – og det var berre dei to som deltok.

1973 –  18. april. Rennet gjekk på Myrset, Lars Halle 
vann føre Reidar Haugen, Johan Haugen, Lars Vang, 
Einar Rød og Nils Magne Røen. Dermed tok Lars Halle 
vandrepokalen til odel og eige, etter berre 4 renn (han 
hadde 3 «napp» i pokalen, Reidar Haugen 1 «napp»).

1974 – framleis onsdag før skjørtorsdag,  10. april på 
Myrset. Det var 6 
mann som starta, 
Lars Halle vann og 
tok 1. napp i ny van-
drepokal. Nr 2 vart 
Reidar Haugen.

1975 –  26. mars 
på Vang. 8 mann 
starta, og vinnar vart 
Johan Haugen. Lars 
Halle hadde beste 
langrennstid føre 
Lars Vang.

1976 – 14. april på 
Myrset. Dette året 
var det Lars Moøy 
som vann. Reidar 
Haugen hadde 

Skyttar-renn

Lars Halle med pokalen han tok i 
1961.

Deltakarar på skyttarrennet ved Vang i 1962. Frå venstre Kåre Kvande, Jon 
Vang,  Lars Halle, Lars Vang, Jon Oren, Reidar Haugen, Ola Haugen, Sig-
mund Gjerstad, Magnar Haugen.

Til høgre sølvpokalen som var gjeven av «Røengrenda 
i 1958. Det var mange som hadde «napp» i denne 
pokalen: Ola Haugen (Nistua), Johan Haugen og Lars 
Moøy eit napp kvar, Jon Oren, Lars Halle og Jon Vang 
to napp kvar, og altså Reidar Haugen som i 1969 tok 
sitt tredje napp og fekk pokalen «til odel og eige». Til 
venstre sølvpokal oppsett av skyttarlaget i 1974.
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Trimgruppa i idrettslaget har en viktig funksjon i  
lokalsamfunnet ved å legge tilrette for bruk av den 
flotte naturen vi har rundt oss. Dette styrker folkehelsa 
og gir fine naturopplevelser.

Den viktigste oppgaven til gruppa er å drive de 10 
trimpostene, dvs. Strengen, Storsetra, Haukarberget, 
Øygardshalsen, Evjehaugen, Kvennaåsen, Mulneset, 
Bjønndulu, Åsbøsnytå og Haugasetra.

Da coronasituasjonen oppsto i mars oppfordra vi til å 
ikke skrive i bøkene  for å redusere spredning av evt. 
smitte. På grunn av dette blir det ikke trekt ut “vinnere” 
av premie på hver post i år. Tallene er som  vi også ser 
noe lavere på alle postene i år sammenlikna med i fjor.  

Turmål Antall besøk 
dette trimåret

Antall besøk  
forrige trimår

Strengen 1674 1753
Storsetra 2256 2544
Haukarberget 1058 615
Øygardshalsen 1098 1388
Evjehaugen 322 464
Kvennaåsen 1465 812
Mulneset 494 466
Bjønndulu 69 131
Åsbøsnytå 613 508
Haugasetra 74 57
Totalt 9423 8738

Årsrapport fra 
trimgruppa 
2020-2021

Denne sesongen har Haugasetra vært Stikk UT! - tur-
mål. I vinter var også Øygardshalsen og Klåberget 
Stikk UT! Ski-poster. Det er alltid trivelig å treffe turfolk 
fra andre deler av fylket som besøker oss. Stikk-UT! er 
et flott opplegg i regi av friluftsrådene i Møre og Roms-
dal. 

Også sist vinter nøt vi godt av oppkjørte skispor i 
Strengentraseen. Dette gjør områdene lettere tilgjen-
gelig for flere på denne årstida. Mange takk til gjengen 
som tar på seg ansvaret med legging av spor! 

Heller ikke i år har vi arrangert fellesturer da det de 
siste åra var lite deltakelse. Dette kan selvfølgelig en-
dres hvis vi får tilbakemelding om det. Vi er også åpne 
for innspill om andre tur-/trimaktiviteter vi kan arran-
gere.

Trimgruppa håper på fine forhold også det kommende 
året slik at vi også da kan bidra til mye trivsel og  
helsefremmende aktivitet i naturen rundt oss.

Nye benker og nytt stenbord på Storsetra.

beste langrennstid  føre Lars Vang.  
Martinus Nes vart nr 3, og Lars Halle nr 4. 
Odd Magne Haugen vann juniorklassen 
som einaste deltakar.

1977 – 6. april. Det var våt nysnø, og  
Reidar Haugen vann med 10 treff.

1978 – 23. mars på Myrset. Dette året var 
det og Reidar Haugen som vann, medan 
Lars Vang gjekk fortast, men fekk berre 6 
treff og vart dermed nr 3. I Søyaposten ,  
mars 1978, stod resultat frå dette rennet:

1979 - 11. april på Vang. Berre 4 starta. 
Lars Halle vann med 10 treff. Lars Vang vart 
sist med 9 treff.

1980 - 2. april på Vang. Det var 10 mann 
som starta, Reidar Haugen vann og tok 
pokalen til odel og eige, han hadde 10 treff. 
Jon Vang vart nr 3 med 6 treff og Lars Vang 
nr 4 med 9 treff.

1981 - 15. april på Vang. 9 mann starta 
og Martinus Nes vann. Dette året var det 
oppsett ny vandrepokal, og Martinus fekk dermed 
første napp i denne. Nytt av året var at det vart skote 
på ballongar, med strafferundar for kvar bom. 

1982 - 7. april i Lysløypa ved Vang, med skyting på 
ballongar uti Dalamyran. Dei gjekk da først 2 rundar i 
lysløypa, skyting på ballongar med 50 meters avstand, 
så 2 rundar i lysløypa til slutt. Martinus Nes vann dette 
året og.

1983 - 30. mars på Vang. – Dette er alt Lars har notert 
om dette rennet…

1984 - 18. april gjekk rennet og i Lysløypa med skyting 
uti Dalamyran. Ole Johan Kvendbø vann.

1985 - 3. april ved Vang. 4 + 2 deltok  –  ingen fleire 
opplysningar.

1986 - 26. mars. Einar Kvande (Moøy)  vann med 
salongrifla til Lars Vang. Av andre deltakarar var Jon 
Vang nemnd.

1987 - 15. april. Notert av Lars Vang: «5 vaksne og 1 
gut starta. Martinus Nes vann pokalen, men Ole Johan 
Kvendbø var best». 

1988 - 30. mars på Vang. 9 stk starta. Martinus Nes 
vann.

1989 - 22. mars på Vang. 12 stk med smått og stort 
starta. Reidar Haugen vann, medan  Jon Vang hadde 
beste langrennstid.

1989 var siste året det var arrangert skyttarrenn. Po-
kalen som da gjekk (ein tinnpokal oppsett av  
skyttarlaget), hadde Martinus Nes flest napp i, og fekk 
den derfor «til odel og eige».

Johan Haugen tek imot pokalen frå Leif Halle for 
sigeren i 1975.

Deltakarane på skyttarrennet i 1975. Frå venstre Einar Rød, Jørund 
Kvande, Rolf Sveen, Lars Vang, Kåre Kvande, Reidar Haugen og 
Lars Halle.

Klasse under 50 år
Langrennstid Treff Sluttid

1 Reidar Haugen 52,08 9 54,08
2 Magnar Hau-
gen

55,38 9 57,38

3 Lars Vang 49,51 6 57,51
4 Magne Hansen 50,06 6 58,06
5 Martinus Nes 50,25 6 58,25
6 Lars Moøy 50,24 4 62,24
7 Odd Østbø 67,40 8 71,40

Klasse over 50 år
John Gjerstad 57,38 4 69,38
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Ei velmeint «bekymringsmelding» om medlemstalet i 
IL Søya

Eg må innrømme at eg skvatt til litt under eit jobbmøte 
i slutten av oktober, da representantar frå Møre og 
Romsdal Idrettskrets og Surnadal Idrettsråd var på 
besøk for å presentere situasjonen i dei lokale  
idrettslaga til formannskapet i Surnadal kommune.   

På ein statistikk som vart vist (pr 31.12.2020) stod det 
svart på kvitt at Idrettslaget Søya hadde berre 220 
medlemmer.   Todalen Idrettslag og Øvre Surnadal 
Idrettslag (som begge var berre halvparten så store 
klubbar som Søya «før i tida») hadde hhv. 241 og 219 
medlemmer viste statistikken.  No er det ikkje eit mål i 
seg sjølv å ha fleire medlemmer enn dei andre idrett-
slaga, men eg tykkjer det er kjempesynd at ikkje fleire 
ønskjer å vere medlem i idrettslaget vårt. Det er muleg 
at vi har mista ein del medlemmer under koronaen 
kanskje, men uansett tykkjer eg dette var eit lågt tal.   
Som ein «gamal Søya-kar» kjente eg på at eg var litt 
lei meg på vegne av mitt kjære idrettslag – ein klubb 
som etter mi meining er eit viktig «lim» i bygda vi bor i.  
Men «limet» blir mykje svakare med nedgang i  
medlemstalet.

Før eg fortsett å skrive så må eg presisere at dette  
ikkje er meint som kritikk til nokon, verken i styre og 
stell i idrettslaget – eller nokon annan.  Eg er berre litt 
lei meg og bekymra for utviklinga, og håper det er  
muleg å få fram den sterke identitetsfølelsen til  
idrettslaget igjen – og at «alle» vil vere medlem.  

For nokre få 10-år sidan låg medlemstalet stabilt rundt 
350-400, og IL Søya var den soleklare «nr2-klubben» 
av idrettslaga i kommunen.  No har Surnadal Golfklubb 
overteke 2. plassen, men dette er ein ganske ny klubb, 
med ganske mange utanbygds medlemmer – så 
denne ser eg bort frå i samanlikninga.  Men det er  
ingen tvil om at klubbar som Todalen IL, ØSIL og Bøf-
jord IL har klart seg langt betre på medlemstatistikken 
enn IL Søya.   Så vi må kunne stille oss spørsmål om 
kvifor dette har skjedd, kvifor er vi ikkje medlemmer av 
idrettslaget?

For meg er det nesten sjølsagt at «heile bygda» er 
med i det lokale idrettslaget, meir som eit slags felles 
grendalag.  Eg er absolutt klar over at fleire er med-
lemmer i andre aktivitetar og andre lag/foreningar i 
staden for IL Søya.  Er også klar over at tida har endra 
seg sidan 1990.   Men eg anar meg likevel ein tendens 
til at det svært viktige «støttemedlemskapet» har  
forsvunne litt dei siste åra.  Det er også viktig å minne 
om at det er fullt muleg å vere medlem i fleire  
idrettslag, sjøl om du ikkje kan vere aktiv utøvar i to 
klubbar samtidig i samme idrett.  

Eg har også på følelsen at det er meir vanleg at dei 
«aktive» i familien er medlem (ungane), medan dei 
passive (foreldra) held opp å vere medlem – kanskje 
for å sleppe å vere komite osv.   Viss dette stemmer 
så er dette ei haldning som etter mi meining vil bli 

svært bekymringsfultl og utfordringande på sikt.  Som 
foreldre må vi uansett vere med tykkjer eg.  Idrettslaga 
i bygde-Norge er bygd opp omkring dugnadsånda, 
og slik blir det også i framtida.  Da kan ikkje berre dei 
«aktive» vere med, da forsvinn støtteapparatet raskt.  
VI må få sjølsagt få med foreldrene til aktive ungar, vi 
må få med besteforeldre, onkel og tante, naboen osv.   
Altså støttemedlemmene.  

Etter mi meining burde det ha vore ei realistisk målset-
ting om å få medlemstalet opp på 50% av innbygga-
rane i Søyaland.  Men da skal vi få til dette må vi alle 
sjå nytten av eit sterkt idrettslag i lokalsamfunnet vårt.    
Og eg trur rett og slett det er fornuftig å ha ei skikke-
leg tøff vervekampanje, og kanskje til og med går frå 
dør til dør.    For eg trur nok at nokre medlemmer har 
forsvunne ut frå medlemslistene som følge av digitalt 
medlemsregister og innkreving på epost.   Så kanskje 
vi berre treng å ta eit felles løft igjen?  Viss «heile 
bygda» blir med på ein slik dugnad, så er det absolutt 
realistisk å få medlemstalet til å passere 300 i løpet av 
2022 og vidare til 400 i løpet av 2023.  Eg er såpass 
optimist at eg trur at dette ville vi faktisk klart ganske 
lett viss det vart organisert ei positiv vervekampanje. 

Dette vil vore svært viktig for IL Søya, t.d. for å få sin 
andel av lokale aktivitetsmidlar og kulturmidlar – ord-
ningar der tilskota blir fordelt etter aktivititet og medle-
mstal.   Men ikkje minst er det viktig for sjølve klubben 
at fleire føler eigarskap for aktiviteten og samfunnsen-
gasjementet i idrettslaget vårt  

Vi kan ikkje tvinge nokon til å vere medlemmer i idrett-
slaget.  Men heller ei oppfordring til oss alle – betal 
kontingent når det kjem melding om denne.  Og meld 
inn heile familien – det er kanskje viktigare enn vi trur 
!   Og er du ikkje lenger medlem (og dermed ikkje får 
epost med betalingsinfo), så er det heilt sikkert berre å 
kontakte nokon i styret for laget.   

Med håp om at IL Søya igjen skal få medlemstalet opp 
i «gamle høyder» :) 

Med helsing  
Knut Haugen

 

Medlemmer Søya

Mer av det som gjør deg glad www.alti.no/surnadalÅpent: 10–19 (16)

Velkommen til en trivelig handel på Alti Surnadal

BUTIKKER
ARK 90 24 83 51
  BOOTS APOTEK 71 65 52 10 
CUBUS 55 21 17 67
EUROPRIS 71 66 13 10
EUROSKO 97 05 08 48
FLOYD 90 82 08 70
HAPPY HOMES SÆTERBØ 45 51 50 55
HUSFLIDEN 48 28 64 63
HÅRSENTRET 71 66 18 02
INC.  90 27 02 75
INTERSPORT 71 65 75 85
IVAR ØVERLIE AS 71 66 03 19
KITCH’N 51 11 71 21
NILLE 97 11 51 04
O.M. GREFSTAD BILFORHANDLER 91 72 06 06
POWER 71 65 99 50
PRINCESS 71 65 90 23
REMA 1000 71 66 31 55
THE LOOX 

SPISESTEDER
CHINA RESTAURANT 71 65 75 88
JOHANSEN CONDITORI 40 60 65 96

ANDRE
ALTI FORVALTNING AS 
AMFI KREATIV 91 66 01 00
GJENSIDIGE FORSIKRING 
SURNADAL  71 65 70 00
OLAV THON GRUPPEN 23 15 86 80
RIBI AUTOSENTER/ 
SERVICE 71 65 75 72
SENTERKONTORET 95 86 29 86

Alti på heimebane!

26
leietakere %MELD DEG INN 

I KUNDEKLUBBEN
Send kodeord 
SURNADAL til 

27500 300 gratis 
parkeringsplasser 
og ladestasjoner 

for elbil.

For å glede våre søyamedlemmer har vi fått to gaver fra sponsorene våre ALTI og Sparebank 1 
Nordmøre som vi ønsker å gi to av våre betalende medlemmer. De heldige som er trekt ut er  
Jon Ola Åsbø og Solveig Andersen, dere får en gave før jula. :)
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Hei alle saman. Då har det sanneleg gått eit år att. Det 
er sein oktober, og like sikkert som at vi snart lyt stille 
klokka, så har ikkje eg levert bidrag til Søyaposten. Då 
lyt vår dyktige og tolmodige redaktør Merete til å senda 
påminningar om dette. Alt er altså ved det normale og 
i skigruppa,. Verda er i vater kan ein seia,  og det er 
berre til å leita i ymse bildearkiv og i gløymselens si 
skuff og sjå kva ein finn.

Då eg las litt i Søyaposten i frå i fjor, såg eg nokre 
betraktningar om koronasituasjonen og korleis den 
råka klubben og gruppene sin aktivitet. Eg las om  
korleis vi hadde måtte avlysa en del planlagt aktivitet, 
og at vi vona vi skulle koma i gang at på normalt vis 
dette året. Slik vart det diverre ikkje. Skigruppa har i 
så måte vore heldige likevel. Aktiviteten vår er basert 
på utomhusaktivitetar og med nokre tvistar her og der 
fekk vi i all hovudsak halde dei aktivitetane vi hadde 
ambisjonar om. Eg skal prøve å dra dykk gjennom  
aktivitetsåret slik det vart. 

God lesing.

Born i løypa 
I år som i ei lang årrekke vart denne arrangement-
serien halde. Vi kleia oss litt i bakhauet over korleis 
dette skulle  gjerast. ”Heimlaga” bakels i ei overfylt 
varmestue var ikkje akkurat på linje med smittever-
nsprotokollen slik vi las han. Vi landa på eit forenkla 
opplegg med fokus på skiganging og skileik. Påmeld-
ing og matsalg foregjekk gjennom vindauget  på kjøk-
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kenet. Mat og mat… Det gjekk nå mest i sjokolade og 
ferdigsmurde variantar. Varmestua laut vi dessverre 
stengja for vanleg drift, og berre dei aller hustrigaste 
fekk koma innom for tining. Eit noko avstumpa opplegg 
i forhold til kva vi skulle ynskja å til by, men folk tok det 
med godt mot og stilte opp utan sure miner. Vi selte vel 
40 startnummer i denne sesongen, noko som vi tykkjer 
er rett så bra sett i samanheng med størrelsen på kulla 
som er i området no for tida. 

Dei seinare åra har mykje av aktiviteten vore knytt til 
frileik i akebakken. Dette er bra, og har gjeve gode 
skiferdigheter hjå ungane som dei har hatt god bruk 
for seinare.  Denne sesongen ville vi  sjå om det ikkje 
gjekk an få litt større aktivitet i skiløypene også. Vi laga 
difor eit opplegg vi kalla for ”Kilometerslukaren”. Dette 
gjekk i korte trekk ut på at vi sette ut to postkassar i 
løypa med gamaldagse basarbøker oppi. Det var sett 
ut på to ulike distansar. Ein for dei minste borna, og ein 
for dei største. Så var det om og gjere og få registrert 
så mange turar som mogleg over alle kveldane samla. 
Vi hadde forhåpningar om ein viss effekt av påfunnet. 
Det slo til, og vi tykte riktig mange ungar vart å sjå i 
løypene gjennom heile sesongen. Dette til tross for 
at det enkelte kveldar var riktig så kaldt på Vang, og 
gradestokken kraup ned mot 15 kuldegrader.

Den 21. mars vart det halde avslutting på Born i løypa. 
Plana var å kombinera dette med klubbrenn. Føre var 
ikkje på vår side denne dagen. Mildver og regn da-
gane før gjorde kål på skiføret, så det heile enda med 

ei markering nede ved gapahuken der grillpølse, saft og kaffe  vart 
sentrale element i arrangementet. Berre dei aller ivrigaste tok seg 
nokre turar på akebrett på det som var att av vinterføre. Likevel vart 
det ei triveleg stund for store og små, og eit høve til og treffast, som 
eg trur var kjærkommen for mange denne vinteren. 

Alle som hadde løyst nummer for vinteren fekk seg ei medalje. 
Medan dei som hadde flest turar i ”kilometerslukaren” fekk noko så# 
politisk ukorrekt” som ein diger pokal full av smågodt. Kvennalend-
ingane heldigvis ser stort på slikt. Det vart ikkje levert inn protest på 
premieringa, sjølv om det berre var torsdag. 

Takk til alle som var med, og velkomne att ende til komande  
sesong.

Vaksne i løypa 
Under eit planleggingsmøte i skigruppa før sesongen vart det  
spikkulert litt att og fram om kva vi kunne finne på for aktivitetar 
for laget sine medlemmar. Mest på gap, var ordet ”vaksne i løpya” 
kaste på bordet. Trur den som sa det tenkte på antonymet til born 
i løypa eller noko i den dur. Ideen var fanga opp, og konseptet 
vart lansert. Opplegget vart sett opp som eit lågterskeltilbod. Mål-
gruppa? Ja, det ligg liksom i navnet det. Vi vart einige om at  det var 
greitt for oss vaksne å ha eit opplegg som fekk oss ut og på ski ein 
kveld i løpet av veka også. Vi ville testa ut ideen, og straks det vart 
skikkelig skiføre arrangerte vi ein hodelykttur til Klåberget. Dette 
vart godt motteke og eit lite tjuetall vart med opp denne kvelden. 
Etterpå vart det kaffedrikking og kvikklunsjeting i skihuset for den 
som ville. Vi hadde ulike turalternativ gjennom vinteren. Vi var heilt 



38 39

oppe på Strengen eit par turar, vi var i lysløypa et par 
kveldar. Vi var fleire turar på Klåberget, nokre av oss 
på kjelke til og med. Fast takst var kaffekoppen til slutt. 
Viktig med litt sosialt opplegg for oss vaksne også vart 
konklusjonen. Vi tek sikte på å vidareføre dette tilbodet 
også til komande sesong.  

Trimrenn i Strengentrase 
Den 14. Mars arrangerte vi på nytt trimrenn i Strengen-
traseen. Sjølvsagt vart det spikkulering på om det let 
seg gjennomføra. Men med visse tilpassingar og med 
ein pragmatisk kommuneoverlege i ryggen, så tok vi 
sjansen. Vi la ikkje opp til noko stor førehandsomtale 
eller annonsering av arrangementet av nemnte  
orsakar, men vi fekk likevel godt over 70 deltakarar 
med smått og stort. Opplegget vart med to distansar i 
år. Ein til Øygardshalsen og ein til Klåberget. Her vart 
det servert saft til den som ville ha.  Veret var med oss 
denne dagen, difor bar vi med oss heile serveringa ut. 
Bord og benkar likså. Det vart reine påskestemninga 
denne dagen. Sola skein og temperaturen var godt på 
plussida. Folk kosa seg i sola og hadde det ikkje trav-
elt med å koma seg heim etter målgang. Dei yngste 
fekk deltakarmedalje, og det vart trekt ut fine deltakar-
premiar på startnumra. 

Vi var alle einige om at det hadde vore ein fin dag, så 
vi tek sikte på å arrangere ein tredje gong til års att. 
Og gjer ein det, då har det vel vorte ein tradisjon da ? 

Tråkkemaskingarasje 
Ein skal ikkje kvile for lenge på lauvbera er det noko 
som heiter. Når no den nye tråkkemaskina vart ein  
realitet, så har fokuset flytta seg over til å lage ein  
skikkeleg garasje til ho. Nymaskina har noko større 
mål en den gamle, og kan knapt seias og vera un-
der tak når vi sett ho inn i den garasjen som er i dag. 
Difor er det no sett i gang eit arbeid med å reise ein 
ny garasje som skal tena formålet. Her har vi vore 
heldige og gjort avtale med byggfag på Surnadal 
Vidaregåande Skule. Dei tek arbeidet med å reise 
bygget som ei øvingsoppgåve, medan laget held ma-
terialkostnadane og syter for grunnarbeida. Bakom 
det heile,  står ein positiv og velvillig grunneigar. I 
skrivande stund er vi akkurat ferdig med grunnarbeida, 
og vi håpar at byggfag er klare med støypinga før 
frosten kjem. Prosjektet kjem truleg til å strekkja seg 
over eit par år. Vi vonar at dette vert gode fasilitetar og 
gjer at vi greier å ta vare på tråkkemaskina i mange år 
framover. 
 
Slik vart det med oss i år. Er det nokon av dykk som 
har idear om kva vi i skigruppa skal halde på med, så 
er vi glade for innspel på det. Det blir av og til som ein 
går seg fast i måten ein har tenkt på før, og er difor 
opne for gode idear for kva vi skal finne på. Uansett så 
er anlegget og løypenettet der. Bruk det og gled dykk 
over dei fine fasilitetane vi har i nærområdet. 

For skigruppa

Polden 02.11.21 
Peder Saltrø
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